

2020 International Conference on Artificial Intelligence in Education Technology

Shanghai, China
July 19-21, 2020
www.aiet.org



It is our pleasure to announce that the 2020 International Conference on Artificial Intelligence in Education Technology (AIET 2020) will be held in Shanghai, China on July 19-21, 2020. AIET 2020 conference is organized by Asia Society of Researchers (ASR). AIET 2020 will offer opportunities to bring the experts from both academic and industrial fields together to attain synergetic exchanges of ideas and practices. Prospective authors are invited to submit high-quality original research and technical contributions for presentations and posters in conference.

CALL FOR PAPERS

- Adaptive Educational Systems
- Intelligent Modelling
- Learning with AI Systems
- Architectures for AI-based Educational Systems
- Big Data for Education
- Natural Language Processing
- Health Sector Applications
- Pre-K/K-12 Education
- Educational Data Mining
- Learning Analytics
- Intelligent control application
- Blended Learning
- Flipped Classroom
- Community Building
- Distance Education
- Machine Learning

More topics, please visit at <http://www.aiet.org/cfp.html>

PUBLICATION

Accepted and registered papers will be published in the conference proceedings, which will be indexed by **Ei Compendex**, **Scopus**, etc.

IMPORTANT DATES

- Submission due: April 15, 2020
- Notification date: May 10, 2020
- Registration due: May 25, 2020
- Early bird deadline: April 20, 2020

SUBMISSION

1. Please submit your full paper or abstract by Electronic Submission System (<http://www.easychair.org/conferences/?conf=aiet2020>)
2. Or please send the paper to us via email (Email: aiet@academic.net).

CONTACT

Ms. Elvira Liu / Ms. (Conference Secretary)

Email: aiet@academic.net

Phone: +86-18381008370



2020年教育技术人工智能国际会议

2020年7月19-21日 | 中国上海

2020年教育技术人工智能国际会议(AIET 2020)定于2020年7月19-21日在中国上海召开。AIET 2020会议将紧密围绕适应性教育系统,教育数据挖掘等展开技术交流。本次大会将为参与者提供一个对外交流与展示的平台,为学术机构、企业和个人的研究、战略规划和职业发展等提供有用的资源、信息和建议,并为参会人员提供与杰出的国内外专家进行交流的机会。

征稿主题

- Adaptive Educational
- Systems Intelligent
- Modelling Learning with AI
- Systems Architectures for AI-based
- Natural Language
- Processing Health Sector Applications
- Pre-K/K-12 Education
- Educational Data Mining
- Learning Analytics
- Blended Learning

更多征稿主题,请参考:
<http://www.aiet.org/cfp.html>



投稿指南

- 1).直接把文章发到会议邮箱:
aiet@academic.net
- 2).上传文章到电子投稿系统:
<http://www.easychair.org/conferences/?conf=aiet2020>
截稿日期:2020年4月15日

出版

通过会议程序委员会审核并注册的英文论文,将被出版在论文集,之后提交 ACM Digital Library 入库,并提交 Ei Compendex和Scopus检索。